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Pani
Agnieszka Jura-Walczak
Radna Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na Pani interpelacjq miqdzysesyjnqw sprawie uwzglqdnienia w budzecie Miasta

Wloclawek na2021r. Srodk6w na modemizacjg ulicy Willowej upzejmie informujg, 2e widzq ogromnq
potzebg takiej inwestycji, jednak2e ze wzglqdu naznacznqdlugo6d, pzebudowa ulicy Willowejwi?e
sig z ogromnymi kosztami.

W roku biezqcym na Zawi6lu zostala pzebudowana ulica Chelmicka. Aktualnie realizowane jest

zadanie polegajqce na pzebudowie ulicy Grodzkiej w':tz z infrastrukturq towazyszqcq etap ll i lll.
Zlecona jest takZe koncepcja pzebudowy ulicy Lipnowskiej. Na odcinku od ulicy Cysterskiej do ulicy

G6zystej projektowana jest budowa ulicy Suszyckiej, kt6rej realizacja jest zaplanowana na przyszly rok,

W zwiqTku z tym zaproponujg, aby ulica Willowa zostala ujgta na li5cie ulic typowanych do pzebudowy.

Do wiadomo5ci:

1. Biuro Rady Miasta w/m

e wydzial org. Prawny i Kadr w/m

t.s.


